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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Országgyű lés Hivat.%~4 =
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Érkezett 2017 ÁPR 10.

Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló

10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani

Varga Mihály nemzetgazdasági minisztériumot vezet ő Miniszter Úrho z

„Előzetesen mely szakszervezetekkel és mikor egyeztetett a kormányzat a Munk a
törvénykönyvének a munkaidő-szervezést érintőmódosításáról? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bánik Erik, Fidesz-es országgyű lési képviselő , a Gazdasági bizottság elnöke 2017 . április 18 -

án a T/15035 . sorszámú a munkaidő-szervezés egyes kérdéseiről szóló törvényjavaslat

tárgyalása során, mint a törvény előterjesztője az általános vita lezárásakor az alábbiakat

mondta :

„Szakszervezeti egyeztetés is történt az előterjesztés benyújtása előtt. Két szakszervezettel is

egyeztetett a kormány, és egyeztetett munkavállalókkal is, az ő kérésükre került egyébként ide,

önök elé ez a törvényjavaslat, és nemcsak a külföldi, hanem a magyar munkaadók is kérték ezt

a típusú módosítást . "

Kérem, szíveskedjen tájékoztatni arról, hogy, mikor, hol, milyen személyi körben mely ké t

szakszervezetekkel és munkavállalókkal, valamint mely munkaadókkal egyeztetett a kormány

a törvényjavaslat benyújtását megelőzően?

Várom megtisztel ő válaszát!

Heringes Anita
MSZP
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